

No Stress Collar

No Stress Collar is calming collar based on essential oils. It has a calming effect on dogs in a state of stress or severe anxiety. Lavender relieves itching, antibacterial and calming effect, it's useful for restless, nervous dogs. Valerian has a sedative effect on dogs with nervous anxiety or panic attacks. Recommended for puppies over 12 weeks and dogs to relieve stress when visiting veterinary clinics when moving or traveling, during thunderstorms and fireworks.

Composition: essential oils of valerian 2,47% and 0,94% of lavender. Directions for use: put the collar loosely on the animal's neck, cut off the excess tape. Collar efficiency - up to 6 weeks.

No Stress Collar это успокаивающий ошейник на основе эфирных масел. Оказывает успокаивающее действие на собак, находящихся в состоянии стресса или сильного беспокойства. Лаванда уменьшает зуд, оказывает антибактериальное и успокаивающее воздействие, полезна для беспокойных, нервных собак. Валериана оказывает седативное действие на собак с нервным беспокойством или приступами паники. Рекомендуется щенкам старше 12 недель и собакам для снятия стресса при посещении ветеринарных клиник, при переезде или путешествии, на передержках, во время грозы и запусков фейерверков. Состав: эфирные масла валерианы 2,47% и лаванды 0,94%.

Способ применения: наденьте ошейник свободно на шею животного, отрежьте излишек ленты. Срок действия ошейника – до 6 недель.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
13229	1 collar 65 cm / 1 ошейник 65 см	6 / 96	62 months / 62 мес.	8711231132294	RUS/CZ

